
ČRo 3-Vltava, 2.9.2010, 10. výročí sekvenování lidského genomu 
Uplynulo už 10 let od chvíle, kdy vědci slavnostně oznámili, že se jim podařilo 
sekvenovat lidský genom neboli přečíst úplnou dědičnou informaci člověka.  ... Dva 
naši přední vědci - profesor Václav Hořejší, ředitel Ústavu molekulární genetiky 
Akademie věd a člen Učené společnosti ČR, a profesor Václav Pačes, též z Ústavu 
molekulární genetiky, předseda Učené společnosti ČR, odpovídají na otázky Jany 
Olivové, co sekvenování lidského genomu za oněch minulých deset let přineslo. 
http://www.rozhlas.cz/mozaika/veda/_zprava/778625 
 


